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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de Minister-President over de tientallen miljoenen extra voor de 
verbouwing van een paleis (ingezonden 27 mei 2015). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Verbouwing paleis Huis ten Bosch valt tientallen miljoenen 
duurder uit»?1 

Vraag 2
Is het waar dat de verbouwing van paleis Huis ten Bosch geen € 35 mln. 
maar liefst € 60 mln. gaat kosten? 
Zo neen, om welk bedrag gaat het exact, en kunt u in een helder overzicht 
aangeven hoe men tot dit bedrag is gekomen? 

Vraag 3
Deelt u de afkeurende reactie over de enorme verhoging van de kosten voor 
deze verbouwing? 

Vraag 4
Welke maatregelen bent u voornemens te treffen om te zorgen dat er geen 
€ 60 mln. wordt uitgegeven aan deze verbouwing?

1 http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/politiek/verbouwing-paleis-huis-ten-bosch-tientallen-miljoenen-
duurder
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